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高一英语作文 Friendship　　What is friendship? It is to relate with somebody without need for money or objective. It is to need ...
高一英语作文 Friendship
　　What is friendship? It is to relate with somebody without need for money or objective. It is to need emotion and over wealth is friendship , no matter what their background , age , sex or personality.
　　Friendship can be pure. We hear , nowdays, however, how one can be cheated by friends. Many people get along with someone because they have a lot of money. It is doultful that is real friendship.
　　Having friends, one can be find happiness. If you are in trouble your friends will help you through or at least comfort you. When you are happy , they share it with you. They are also there for you to chat with at any time.
　　It is a wonderful feeling, as the proverb says\" to love each other is easy but to make frieds is hard\", So, it is crutial that we should get along with our friends. In my opinon ,it is a shame to deceive your friends . The world would be more beautiful if it was full of filled with friendship
　　>【参考译文】
　　友谊是什么?它与人无关，不需要金钱或目的。无论感情、年龄、性别、性格如何，都需要情感和财富。
　　友谊可以纯洁。然而，我们现在听到，一个人怎么会被朋友欺骗。许多人与人相处，因为他们有很多钱。这是值得怀疑的，是真正的友谊。
　　有了朋友，就可以找到幸福。如果你有麻烦，你的朋友会帮你度过或者至少安慰你。当你快乐的时候，他们和你分享。他们也随时为你聊天。
　　这是一个奇妙的感觉，如谚语所说的“爱别人是容易的但与人交朋友是困难的，因此，重要的是我们应该与我们的朋友。在我看来，它欺骗朋友是可耻的。世界将更加美丽，如果它充满了友谊
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